



# 如何換領優惠?

## 於 sift desserts 店舖使用優惠

1. 於店舖(地址: <a href="https://www.siftdesserts.com/pages/location">https://www.siftdesserts.com/pages/location</a>)向員工出示英國保誠團體醫療保險會員咭即享優惠

# 於 sift desserts 網店使用優惠

- 1. 按此進入 sift desserts 網店
- 2. 選購所需產品,新增到購物車
- 3. 結帳時輸入優惠代碼將享折扣優惠

## How to redeem offers?

#### Redeem at sift desserts stores

1. Present your Prudential Group Medical Insurance Membership Card at sift desserts stores (location: <a href="https://www.siftdesserts.com/pages/location">https://www.siftdesserts.com/pages/location</a>) to enjoy offer

### Redeem at sift desserts eShop

- 1. Click here to enter sift desserts eShop
- 2. Select products and add to cart
- 3. Input coupon code when proceed checkout to enjoy discount

## 條款及細則

- 優惠有效期由 2020 年 6 月 24 日至 2020 年 12 月 31 日。
- 此優惠需於 2020 年 12 月 31 日 11:59pm 前使用,逾期無效恕不補發。
- 此優惠只適用於 sift desserts 店舗及網店使用。
- 請出示英國保誠團體醫療保險會員咭正本以享用優惠。
- 使用此優惠購買之食品不可轉換或退款。
- 此優惠不適用於節日食品,所有食品的供應視平情況而定。
- 如有任何爭議,sift dessert 保留一切決定權和最終使用權。
- 此優惠由 sift dessert 提供,如有任何查詢,請直接與 sift dessert 聯絡。

### Terms and conditions

- The offers are valid from 24 June 2020 to 31 December 2020.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 December 2020, after which it will be invalid.
- The offer applicable at sift desserts stores and eShop.





- Original copy of Prudential Group Medical Insurance Membership Card must be presented for offer entitlement.
- Exchange or refund of merchandise is not permitted when purchase is paid with this offer.
- This offer is not applicable to festive items, and the supplies of all items are subject to availability.
- In case of any dispute, sift desserts reserves all the right of final decision.
- The offer is provided by sift desserts, for any enquiries, please contact sift desserts directly.